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- Nå skal vi publisere for abonnentene hver dag. Det har Fosna-Folket aldri 
gjort før, sier redaktør Alexander Killingberg rett etter styremøtet fredag.

Les mer: Skal trolig publisere for abonnentene hver dag

Endrede leservaner

Fosna-Folket presenterte fredag forrige uke planene om å gå fra tre til to 
papirutgivelser i uka. Det er torsdagsavisa som tas bort.

- Verden endrer seg. Vi står midt oppe i en digital medierevolusjon. 
Leservanene til folk er radikalt endret på svært kort tid. Det betyr at også vi 

FRONTPAGE / Styret vedtok store endringer for Fosna-Folket 

Styret vedtok store endringer for 
Fosna-Folket 
Fosna-Folkets styre vedtok fredag å innføre abonnementsløsning på 

fra tre til to. I tillegg skal avisa gjennomføre 3,5 millioner kroner i 
resultatforbedrende tiltak. 

Fra Fosna-Folkets redaksjon fredag ettermiddag. Foto: Terje Dybvik
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må endre oss. Vi skal bruke mer ressurser på produksjon av redaksjonelt 
innhold og mindre på trykk og distribusjon. Abonnentene får to knallgode 
papiraviser med bedre innhold, i tillegg til at vi publiserer for abonnentene 
hver dag på nett. Vi satser egentlig mer på abonnenten. De som abonnerer 
får tilgang til alt: Papir, vår digitale abonnementsløsning på nett og vår 
elektroniske utgave av papiravisa som er tilgjengelig i titida om kvelden før 
hver utgivelse, sier Killingberg.

Les mer: Annonsørene om endringene: Klokt og logisk

- Bedre innhold

Fosna-Folket vil gjennomføre endringene i høst.

- Jeg forventer mest reaksjoner fra papirabonnentene som i dag ikke leser 
oss på nett. Til dem vil jeg si at sideantallet per uke i fremtiden vil bli 
omtrent som i dag. Vi skal lage en svært fyldig og innholdsrik fredagsavis. Vi 
skal blant annet starte med et fast portrett hver fredag. Litt spøkefullt sagt 
får papirabonnentene i dag en kake som er delt i tre stykker. I fremtiden får 
de en like stor kake som er delt i to stykker, men den smaker mye bedre. 
Disse grepene gir oss mer ressurser til å lage redaksjonelt innhold, og gjør oss 
bedre rustet til å lage viktig journalistikk som vi de siste ukene har gjort med 
saken om millionfallskjermen i Leksvik, sier Killingberg.

- Opplever forståelse

Redaktøren forteller at avisa har mottatt få negative reaksjoner etter at 
Fosna-Folket forrige fredag gikk ut med nyheten om endringene.

- Det har vært lite. Jeg personlig har fått <est gode tilbakemeldinger. Dagen 
før vi gikk ut med nyheten, hadde vi et møte med annonsører og andre. Slik 
jeg opplevde det, syntes de grepene vi nå gjør er fornuftige, sier Killingberg.

- Økt konkurranse

Mediekonsernet Polaris Media, som eier Fosna-Folket, gikk i slutten av 
august ut med at konsernet skal gjennomføre resultatforbedrende tiltak på 
300 millioner kroner innen 2020. Torsdag slapp Adresseavisen nyheten om 
at de må kutte minst 60 årsverk for å spare opptil 130 millioner kroner fram 
til 2020.

- Det er langt ifra krise i Fosna-Folket. Per august i år har vi et solid resultat 
og har god kontroll på økonomien. Til tross for det, merker vi også økt 
konkurranse om annonsekronene, for eksempel fra internasjonale giganter 
som Facebook og Google. Vi har en nedgang i annonseinntektene i år, og vi 
forventer en reduksjon i inntektene frem til 2020, forteller redaktør 
Killingberg.

- Skal ligge i forkant

Han påpeker at Fosna-Folket nå tar grep for å ligge i forkant av utviklingen.

- Vi har veldig god kontroll på økonomien i bedriften nå. Vi forventer lavere 
inntekter i fremtiden. Dermed må vi kutte kostnader for fortsatt å ha god 
kontroll. Styret i Fosna-Folket vedtok fredag å spare 3,5 millioner kroner 
innen 2020. Å endre antall utgivelser fra tre til to ukentlig er en del av dette. 
Det ligger betydelige kostnader i trykk og distribusjon. Når vi blir tvunget til 
å prioritere, synes vi det er langt mer fornuftig å bruke ressursene på 
redaksjonelt innhold, sier Killingberg.

Styret i Fosna-Folket vedtok også en frivillig nedbemanning frem mot 2020.

- I våre foreløpige planer har vi lagt inn kutt av ett årsverk i 2018 og ett i 
2019. Vi tror vi skal klare dette gjennom frivillig nedbemanning. Styret i 
Fosna-Folket vedtok fredag å tilby blant annet avtalefestet pensjon med 
gavepensjon samt andre pakker. Jeg har ingen tro på at vi må si opp noen i 
Fosna-Folket. I dag har vi 7,5 redaksjonelle årsverk. Det tror jeg vi har i 2020 
også. Redaksjonelle årsverk er det siste vi skal kutte, sier Killingberg.

- Det �otte høstværet 
fortsetter 
Et høytrykk som ligger over 

Skandinavia vil sørge for behagelige 
temperaturer og <ott høstvær også denne 
uka, opplyser meteorologen. LES MER

Enige om både 
utbygging og 
rehabilitering på 

Mælan skole 
Det ble enighet om rådmannens innstilling 
pluss et tilleggspunkt i diskusjonen om 
Mælan skoles framtid i forhold til nybygg 
eller rehabilitering i kommunestyret i Rissa 
denne uka. LES MER

Overraskende 
mengder miljøgifter i 
støv 

Ansamlinger av støv og hybelkaniner i 
hjemmet kan utsette oss for høyt nivå av 
giftige kjemikalier fra hverdagsprodukter. 
Forskere i Norge sier vi ikke vet nok om hvor 
farlig dette kan være. LES MER

Ingen kjørte i fylla 
Politiet hadde lørdag en ruskontroll på 
Opphaug i Ørland kommune. LES MER

Færre hytter og 
scooterløyper 
– Vi må begynne å si nei til <ere 

hyttebygginger og scooterløyper i 
reinbeiteområdene, sier Terje Haugen. 
LES MER

Fra Fosna-Folkets redaksjon fredag ettermiddag. 
Foto: Terje Dybvik
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Mer å lese på Fosna-Folket:

- Ingen vei utenom

Klubbleder for Norsk journalistlag i Fosna-Folket, Knut Inge Blix Furuseth, 
mener det er ingen vei utenom kostnadskuttene.

- Slik som mediebransjen og konkurransesituasjonen har blitt, er det ingen 
vei utenom.

- Hvordan preger de varslede kostnadskuttene de ansatte?

- Jeg kan ikke si at det preger oss i redaksjonen noe særlig. Stemningen er 
grei den. Vi er gira på å stå på videre for å få det til. Per dags dato føler jeg 
ikke at noen journaliststillinger er truet, sier han.
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Sjefredaktør

Alexander Killingberg 

Tips oss

SMS/MMS

FF TIPS til 2399 

E-post

redaksjonen@fosna-folket.no 

Kundesenter

72 51 57 00 

Besøksadresse

Kundeservice

� Frmapost@fosna-folket.no

� redaksjonen@fosna-folket.no

� Facebook

� Abonner på RSS-nyheter
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